
 
 

‘s-Hertogenbosch, 1 mei 2018  

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de door de Raad voor de 

Leefomgeving en Infrastructuur geadviseerde reductie van de veestapel. 

 

 

Geacht college, 

 

I  het re e te rapport Duurzaa  e  gezo d. Sa e  aar ee  houd aar voedselsystee 1 van de 

Raad voor de Leefomgeving en Infrastructuur wordt een reductie van de veestapel geadviseerd en 

een afname van de consumptie van vlees, zuivel en eieren. Een duurzamer en gezonder 

voedselsysteem is noodzakelijk om de klimaatdoelen te halen, het milieu te ontzien en de 

volksgezo dheidsrisi o s te i i alisere .  
 

Graag stellen wij u hierover de volgende vragen. 

 

1. Bent u bereid de aanbevelingen uit het rapport te integreren in provinciaal beleid? Zo ja, Op 

welke wijze bent u voornemens de aanbevelingen uit het rapport te integreren in provinciaal 

beleid? Zo nee, waarom niet?  

 

2. Welke toegevoegde waarde ziet u weggelegd voor de provincie ten opzichte van de andere 

partijen in dit vraagstuk? 

 

3. Heeft u naar aanleiding van het rapport al (hernieuwd) overleg gehad met het Rijk over de 

toekomstige ontwikkeling van de veehouderij? Zo nee, bent u bereid dergelijk overleg (in IPO-

verband) te initiëren? 

 

4. Welke kaders bent u voornemens te stellen om producenten èn consumenten te ondersteunen 

in de transitie naar een duurzaam en gezond voedselsysteem? Kunt u dit beantwoorden voor 

veehouderij, landgebruik, natuur-inclusieve en biologische landbouw en circulaire economie? 

 

5. Vindt u het wenselijk om meer provinciale bevoegdheden te krijgen over begrenzing van de 

veehouderij met het oog op volksgezondheid? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze bent u 

actief om, na het afketsen van de Interimwet veedichte gebieden, deze bevoegdheden te 

verkrijgen? 

 

6. Op welke wijze wilt u gaan bijdragen aan een gezond verdienmodel voor veehouders? Bent u 

bereid het provinciale deel van de subsidies (o.a. de POP regelingen) uitsluitend nog aan te 
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wenden voor ecosysteemdiensten die landbouwers uitvoeren en niet voor (indirecte) bedrijfs- 

c.q. inkomenssteun? 

 

7. Bent u bereid om extra financiële middelen in te zetten voor saneringen en 

bedrijfsbeëindigingsregelingen in met name de varkenssector? Zo nee, waarom niet? 

 

8. In het provinciale klimaatbeleid is geen aandacht voor de rol van voedsel inzake 

klimaatverandering. Bent u het met ons eens dat dit een vertekend beeld geeft en dat de 

eiwittransitie minstens zo belangrijk is als o.m. de energietransitie? Bent u bereid om dit aan te 

passen om zo een getrouwer beeld van de werkelijkheid te geven?  Zo ja, wanneer? Zo nee, 

waarom niet?  

 

9. Welk aandeel in de provinciale uitstoot van broeikasgassen komt voor rekening van de Brabantse 

veehouderijbedrijven, inclusief de uitstoot van sectorafhankelijke bedrijven zoals 

veevoederbedrijven, transportbedrijven (grondstoffen, vee en mest), mestbewerkingsinstallaties, 

etc.? 

 

10. Bent u van mening dat er een apart provinciaal voedselbeleid zou moeten komen, al dan niet 

binnen de huidige beleidslijnen, om de transitie naar een ander voedselsysteem voldoende te 

borgen? Zo ja, welke stappen gaat u ondernemen en op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

 

Wij danken u bij voorbaat voor uw beantwoording. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marco van der Wel, 

Partij voor de Dieren 

 

 

 

 


